

AMALAN : TEMPOH MAKSIMUM LANJUTAN UNTUK PELAJAR YANG TIDAK HABIS MEMBUAT PEMBETULAN TESIS DALAM TEMPOH YANG DBERI SELEPAS VIVA

BIL	UNIVERSITI	AMALAN
1	UPM	PERMOHONAN PERLU DIBUAT KEPADA DEKAN SPS. TEMPOH MAKSIMUM DIBENARKAN ADALAH 3 BULAN.
2	UPSI	PELAJAR AKAN MEMOHON TEMPOH LANJUTAN DAN KEBENARAN DIBERI BERDASARKAN TEMPOH YG DILULUSKAN OLEH JKPS. BIASANYA TIDAK LEBIH 3 BULAN
3	UNIMAP	TIADA TEMPOH PELANJUTAN, TETAPI PERMOHONAN UNTUK MENGHANTAR TESIS MASIH DIBENARKAN DENGAN KELULUSAN Pengerusi Senat Atas Justifikasi yang munasabah.
4	UMS	SARJANA DAN PHD - CALON PERLU MEMOHON KEPADA DEKAN PASCA SISWAZAH DAN KELULUSAN YANG DIBERIKAN HANYA 1 BULAN.
5	UTHM	SARJANA DAN PHD - TIADA BILANGAN TERTENTU.
6	UTEM	TIADA TEMPOH TERTENTU DI BERI, DIBAWA KE JKTS UNTUK DITENTUKAN. KEBIASAAN NYA CUMA SEKALI SAHAJA DI BERI MENGIKUT KESESUAIAN KES PERMOHONAN
7	UNIMAS	PELANJUTAN PERLU KELULUSAN SENAT. PELANJUTAN SEKALI SAHAJA DAN BIASANYA 3 BULAN SAHAJA KECUALI JIKA MELIBATKAN KES KESIHATAN MAKA BOLEH LEBIH DARI 3 BULAN.
8	UM	CALON PERLU MEMOHON UNTUK PELANJUTAN KEPADA DEKAN FAKULTI UNTUK 1 TEMPOH TIDAK MELEBIHI 3 BULAN. RAYUAN SELEPAS TEMPOH PELANJUTAN PERLU DIBAWA UNTUK PERAKUAN JK PEMERIKSA DAN KEMUDIAN KE SENAT
9	UNIKL	PERLU DAPAT KELULUSAN JAWATAN KUASA YG TERLIBAT SEMASA VIVA
10	UITM	PERMOHONAN BERDASARKAN CASE BY CASE BASIS. PEMOHON PERLU KEMUKAKAN PERMOHONAN SEBELUM TAMAT TEMPOH. KELULUSAN OLEH JAWATANKUASA INDUK PENILAIAN AKADEMIK (JKIPA)
11	UTM	SARJANA DAN PHD - TIADA BILANGAN TERTENTU TETAPI TIDAK MELEBIHI DARI SEPARUH TEMPOH MASA PEMBETULAN. SEBAGAI CONTOH, SEKIRANYA TEMPOH PEMBETULAN YANG DIBERI ADALAH 6 BULAN, TEMPOH MAKSIMUM LANJUTAN YANG BOLEH DIBERI ADALAH 3 BULAN.

12	UIAM	TAMBAHAN 2 BULAN DIBERIKAN SELEPAS CALON PHD MEMANJANGKAN SURAT RAYUAN KEPAD CPS
13	UKM	DIMINTA UNTUK MEMATUHI TEMPOH TETAPI BOLEH MOHON LANJUTAN MELALUI FAKULTI/DEKAN, SELALUNYA SEKALI SAHAJA.
14	UPNM	TIADA TEMPUH TERTENTU. JAWATANKUASA AKAN TENTUKAN BERDASARKAN JUSTIFIKASI YG DIBERIKAN
15	UMT	CALON PERLU MEMOHON KPD PUSAT PENGAJIAN MASING2. LAZIMNYA LANJUTAN DIBERIKAN SEKALI